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Närvarande

Ordförande Alva Limbäck
Vice ordförande Filip Bergqvist

Kassör Felix Hörnfeldt
Sekreterare Harald de Blanche
Skyddsombud Hedda Nooij

Informationsansvarig Andreas Erlandsson
Ordförande DP Arvid Kolstad
Ordförande F6 Oskar Jonsson

Ordförande FnollK Viktor Arvidsson
Ordförande SNF Adam Orthag
Ordförande Foc Ludvig Nordqvist

Ordförande FARM Filippa Hultin

§1 Mötets öppnande Alva Limbäck öppnar mötet kl. 12:04!

§2 Val av justerare Adam Orthag väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Alva: Okej med mig med, vi har varit på häng med GS. Vi pratade om något
liknande en inflyttningsfest när de kommer till fysikhuset. Var också med på
arbetskvällen. Var på åsiktsprogram igår, det var workshop för första året på
Chalmers. Hade fika för medlemsenkäten, vi har fått över 200 svar, ska börja
kolla efter Jul. Har också preppat lite inför sektionsmötet.
Filip: Möten och mail, mår bra.
Felix: Okej med mig, har haft lite fokus på plugg, ska revidera revisorns Q1.
Harald: Jag har mailat lite, varit på möten och pillat lite mer med accesser.
Hedda: Mår helt okej, var inte här förra veckan, men gick en rundvandring med
kåren och kollade studieplatser och Focus, möten och mailat.
Andreas: Mår bra, har skickat nyhetsbrev, jobbat med GDPR, var på spidera-
möte och arbetskväll med kärnstyret.

§4.2 DP Mycket med julbordet, annars går det bra, fixar hyllor på raum.

§4.3 F6 Hyfsat bra med oss, vissa är lite sjuka, julfrukosten är jobbig men kul, planerar
lite aspning.

§4.4 FnollK Vi mår bra, har varit på DöD. Har preppat inför invalet ikväll.

§4.5 SNF Vi mår bra, börjat fixa med SNFika och planera cocktailparty.

§4.6 Foc Allt är bra, har försökt fixa med rummet men det går lite sådär. Jagar API
nyckeln till focpay men ingen vet vem det är som har den.
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§4.7 FARM Vi mår också bra, hade skördefest i tisdags, de hade gjort väldigt fint så det
var kul. Har inval idag, vi är supertaggade.

§5 Renoveringen Kommer ta lite uppdateringar på sektionsmötet. Men de ska byta matta i alla
fall. Vi ska kolla på lister på insidan dörrarna. Vi har också blivit kontaktade
och de sa att vi måste sopa bort grus oftare på Focus, då mattan kan gå sönder
annars. Det har även nämnts att F6 frukostar är i vägen för städet på morgonen
så om vi vill ha städ nästa tisdag så ska vi kontakta dem i förväg.

§6 Buren F6 har möblerat om lite under sektionsstädet. De har flyttat lite hyllor och
allt porslin till nya buren. De har också spånat lite på en lösning för en vagn-
parkering. Vi skulle också kunna börja kolla på hur gamla buren bör delas
upp.

§7 Motionssvar

§7.1 Städhjälp till TalP Handlar om att kommittéerna ska ha ett schema för att hjälpa TalP städa.
Kan tycka att det känns lite konstigt då de redan lagar maten. Kan lägga det
på föreningar istället. TalP skulle också kunna trycka på i slutet att alla tar
med sin skit, och då ska det typ bara sopas. De lägger redan mycket jobb under
kvällen så också lite rimligt att det får hjälp. Kommitteerna lagar middag när
de inte har inval så det hade funkat att de som lagar mat också städar.
Beslut: Att bifalla motionen i sin helhet.

§7.2 Alkoholfria biljetter Den var uppe förra gången och kärnstyret har förberett ett förslag till motions-
svar. Filip läser upp det förberedda motionssvaret samt att-satserna i motionen.
Yrkar på att avslå motionen i sin helhet. Har också pratat om att lägga upp
kårens policys på ftek för att de ska bli lättare att hitta.
Beslut: Att godkänna motionssvaret och avslå motionen i sin helhet.

§7.3 Phaddergruppers
miljöarbete

Det togs upp på förra mötet. Har diskuterat ett ändringsyrkande till att lägga
till i FnollKs arbetsbeskrivning att de ska skapa och organisera phaddergrup-
per under mottagningen. Det är också inte så orimligt att phaddergrupperna
står under NollK då de lägger mycket tid på det under våren. Phadderhängen
kommer att bli NollKs arr och då är inte fulphaddrar välkomna längre. Detta
hade dock inte varit så dumt då det skulle kunna innebära att fler fulphaddrar
blir finphaddrar. Det skulle bara gälla de av NollK schemalagda phaddergrupp-
sarren.
Beslut: Att godkänna motionen med ändringen att istället lägga till ”organise-
ra och samordna phaddergrupper samt phaddrar under mottagningen.” under
punkt 3.3 i Fnollks arbetsordning.

§8 Äskningar Felix har godkänt en till festklubben för en summationskväll och en till Bakis
för pepparkaksdeg.

§9 Incidenthantering Mötet går bakom stängda dörrar.
Beslut: Att stänga av en person från sektionslokaler, sektionsarrangemang och
dra in representationsrätt under tiden som ärendet utreds.

§10 Städveckor Det finns ett schema men är inte utskrivet.

§11 Övriga frågor

§11.1 Lobtjep på Focus DP har en lobtejp som phaddergrupper och liknande kan använda. Det händer
ofta att den försvinner efter att kommittéer är där och arrar. Helst ser DP att
kommittéer använder sin egen Lobtejp, och skulle man använda den som finns
på Focus så ska den lämnas tillbaka när man är klar.
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§11.2 Accesser till
styretrummet

Det finns typ kyl, frys och bilnycklar på styretrummet som blir lite svårt att
komma åt då inte alla i kommittén har access.

§11.3 Nyinvalda De är kul om man tar med dem på nästa möte.

§11.4 SUS Det kommer en SUSutbildning i början på nästa LP. Hade varit bra om vi får
så många som möjligt som går på den.

§11.5 Workshop om
kommittérum och lokaler

Det som sas var bland annat att Focus var en väldigt bra sektionslokal. Även
kommittérum diskuterades.

§11.6 Mail från saft Linköping har skickat ett mail med bilder från saft. Linköping skrev i även
i samma mail att lördagens sittning blev stökigare än vad de hade planerat,
vilket är något de vill att alla deltagare tänker på i framtiden så att arrangörer
alltid respekteras.

§12 Mötets avslutande Alva Limbäck avslutar mötet kl. 12:58!
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Motionssvar - Motion om alkoholfria biljetter

Bakgrund

Sektionsstyrelsen h̊aller med om andemeningen i motionen och ser att sektionen tjänar p̊a att alkoholfria
alternativ erbjuds p̊a ett tillfredsställande sätt.

Däremot anser vi inte att denna motion är rätt väg att säkerställa detta. Dels d̊a motionen detaljstyr
arrangörer i deras prissättning mer än nödvändigt, dels d̊a motionen i praktiken fastställer en tolkning
av en policy utan att detta dokumenteras tillsammans med policyn. Detta kan skapa sv̊arigheter med
till exempel uppföljning p̊a l̊ang sikt eller om policyn som tolkas skulle ändras.

Vidare tycker styrelsen det är olyckligt om motionären uppfattat det som att vi har ljugit under
föreg̊aende sektionsmöte. Motionen lyftes vid det tillfället väldigt snabbt utan utrymme för förberedande
diskussion, där vi i styrelsen inte gavs möjligheten att i förväg förbereda ett motionssvar. Detta resulte-
rade i att v̊art svar inte blev lika underbyggt som vi hade önskat.

Sedan det föreg̊aende sektionsmötet har styrelsen kollat närmare p̊a Chalmers studentk̊ars fest- och
alkoholpolicy och gjort en tolkning som faller i linje med motionens andemening. De prisdifferanser som
motionen efterfr̊agar har sedan dess uppfyllts p̊a sektionens arrangemang och styrelsens avser tillse att
detta fortsätter att efterlevas. Styrelsen arbetar allts̊a redan med denna fr̊aga, och det finns redan poli-
cydokument som reglerar det motionen berör. Därmed anser vi inte att denna motion hade tillfört värde
till sektionen.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.
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